
 
 
Referat Generalforsamling Lokalhistorisk Forening for Løgstrup og Omegn den 28/4-2022.  
 
1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere  
 
• Dirigent: Ivan Høeg  
 
• Referent: Linda Olesen  
 
• Stemmetællere: Villy Møller Jensen og Ivan Jensen  
 
Dirigenten erklærer generalforsamlingen for lovlig indvarslet.  
 
2. Årsberetning aflagt af bestyrelsens formand.  
Formanden kommer ind på flg. i sin årsberetning:  

 Sidste generalforsamling i september 2021 p.g.a. Corona. 

 Foreningens hjemmeside og besøg på denne: lille fald, men andelen af besøg fra Danmark er stigende. 

 Foreningens Facebook gruppe (657 medlemmer) og brug af andre medier.  

 Foreningens medlemstal – pt. 258 (d.d.) medlemmer.  

 Foreningens arkivlokaler – åbningstiden er mandage fra 14 til 17 (undtaget juli). 

 Besøgstallet for fysiske besøg i 2021 er 54. Et fald formodentlig pga. Corona. På det seneste har der 
været en del besøg på arkivet. Derudover flere skriftlige og telefoniske henvendelser  

 NYT TILTAG – Løgstrup Bytte Bibliotek. Det er i Borgerforeningens regi, men der er adgang i vores 
åbningstid.  

 Registrering og brug af materialer i Arkibas. Det vi registrer er offentlig tilgængeligt på Arkiv.dk. Der har 
i 2021 været 12.584 visninger.  P.t. er det meste viste billede et klassebillede af 2.a. på Løgstrup Skole 
fra 1965, det har været vist 1.099 gange. 

 Der er optaget en del videoer med personer, som kan ses i arkivet. (p.t. 30 videoer, og der kommer hele 
tiden nye til).  

 Den senest tilkomne er en gammel smalfilm fra Meldgaard i Fiskbæk, fra 30’erne og 40’erne. 

 Byvandringer: Byvandring i Fiskbæk blev afholdt 14/8 21 (nævnt på seneste GF i september). Vi arbejder 
p.t. på en byvandring i Kølsen. Måske August/September. Nærmere følger.  

 Kalenderpræsentationen var igen muligt at afholde i november 2021. Ca. 130 var mødt op. Magnus 
Jørgensen fortalte om at være barn og ung på landet i Rogenstrup i 50’erne og 60’erne. 
 
Fremtid: 

 Den løbende proces med at indsamle og registrere billeder og dokumenter fortsætter. 

 Interview med den hollandskfødte kunstner Johannes Hart, der har lavet det indvendige gavlmaleri i 
Kvols forsamlingshus. 

 Nyt projekt: QR-koder til historiske ruter, der opsættes forskellige steder i byen. Et samarbejde med 
Løgstrup Borgerforening. Nok både voksen- og børnerute. Mere herom senere. 

 Fotografering af gravsten på kirkegårdene i området er færdig, og registreringen er næsten færdig. Der 
vil stå mapper på arkivet med registreringsmaterialet. Kom gerne og hjælp med yderligere oplysninger 

 Opfordring til at besøge arkivet. Kaffe på kanden. 

 Opfordring til at huske at skrive oplysninger bag på billeder medens tid er.  
 

 
 
 



3. Kassereren fremlægger årsregnskabet til godkendelse  
 
• Kasserer Gudrun Bjerregaard fremlagde regnskabet.  
 
• Det godkendes  
 
4. Kassereren fremlægger budget for det kommende regnskabsår, herunder forslag til kontingentsatser til 
godkendelse.  
 
• Kasserer Gudrun Bjerregaard fremlagde budget for kommende regnskabsår.  
 
• Det godkendes.  
 
• Kontingent vedbliver at være 200 kr. for husstand og 100 kr. for personligt medlem.  
 
5. Indkomne forslag.  
Ingen indkomne forslag  
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  
 
• Bent Mortensen, Bent Kvisgaard og Linda Bach Olesen blev genvalgt.  
 

7. Valg af suppleanter.  
 
• Anders Vestergaard og Erling Annesen modtog genvalg.  
 
8. Valg af revisor, samt revisorsuppleant.  
Revisor Villy Møller Jensen genvælges, og som revisorsuppleant genvælges Ivan Høeg  
 
9. Eventuelt. Intet  
Efter Generalforsamlingen var der foredrag af Dengsø Jensen søskende fra Knudby. Søsteren Annette måtte 
dog melde fra. Men Niels og Marianne fortalte om opvæksten på en gård i Knudby. Godt foredrag. 
 
 
Ivan Høeg  
Dirigent 


